

pendix
(A.)
IX.
April.

RECAPITULATION.

The sum appropriated for the County of York, by the 9d Clause of the Provincial Statute of the 57th of His Majesty, chap. 13, is

For improving the navigation of the Long Sault,	£4500	0	0
Making in all,	£5500	0	0

There has been appropriated, up to this day, for the

land communication,	£3716	18	6
Paid to Printers,	6	16	6
For improving the navigation of the Ottawa River,	1000	0	0
	4723	15	0
Balance unappropriated,	776	5	0
	£5500	0	0

Out of the above balance, there remains due to the Commissioners, for so much paid to Mr. Girouard, Notary, £3 0 0

To Mr. Hyacinthe Lemaire St. Germain, for two trips to Montreal, and four copies of a Plan, 20 0 0

To A. Filion, Esq. 3 0 0

To Mr. Lentier, 3 0 0

29 0 0

Remaining unappropriated, £747 5 0

The whole humbly submitted,
Montreal, 2d April, 1819.

JH. PAPINEAU,
P. WRIGHT, Senr.

(A)

CASTLE OF ST. LEWIS,
QUEBEC, 21st APRIL, 1818.

Gentlemen,

I have laid before His Excellency the Governor in Chief, your four reports of the 27th January last, and have now to communicate to you his pleasure upon them.

In consideration of the insufficiency of the funds allotted for the County of York, to make the road from the head of the Long Sault to the River Lagatinon of the proper breadth according to the Instructions, His Excellency approves of the recommendation contained in your fourth report that you should in the first instance only make the proposed road of the breadth of fifteen feet.

His Excellency approves of the contracts accompanying your second report, and of the expenditure of the sums therein severally marked No. 1 to No. 5, amounting in all to £2025, for a part of which sum His Excellency has already caused advance to be made by letter of credit.

His Excellency directs me to acquaint you in answer to your third report, that he does not consider the opening of the road therein mentioned between the Parishes of St. Benoit and St. Eustache, to come strictly within the scope and intention of the Act of Internal Communications; and that he is therefore obliged to withhold his sanction from this proposal.

On the fifth report it does not appear to His Excellency that any immediate decision can be given or is required; but he directs me to add that he will take the subject into consideration.

I have the honour to be,
Gentlemen,

Your most obedient humble servant,
(Signed) ANDREW W. COCHRAN,
Secretary.

The Commissioners of Internal Communications for the County of York.

P. S.—I return herewith the contracts above approved with the exception of that with Theodore Davis which is retained, but can be returned if required.

(Signed) A. W. C.

True Copy,
JOS. PAPINEAU,
P. WRIGHT, Senior.

(B)

An Agreement made and entered into this first day of July, in the year of our Lord one thousand eight hundred and eighteen. Between E. N. L. Dumont, Joseph Papineau and Philemon Wright, senior, Esquires, Commissioners for Internal Communications for the County of York, and Philemon Wright, junr. of the Township of Hull, in the said County of York, in the Province of Lower-Canada.

Whereas said Philemon Wright, junior, for the consideration of the sum hereinafter mentioned, doth covenant, promise and agree to and with the said Commissioners, for himself, his heirs and executors and assigns, that he shall and will on or before the first day of January next ensuing, make or cause to be made a good road in manner following, that is to say, from the front road in the said Township of Hull, commencing fifty-two chains west of the flag-staff at the Chaudière Falls, and terminating at

RECAPITULATION.

La somme appropriée pour le Comté de York, par la troisième Clause du Statut Provincial de la cinquante-septième année, Chapitre treize, est de

Pour améliorer la navigation du Long Sault,	£4500	0	0
Faisant en tout,	£5500	0	0

Il a été approprié jusqu'à ce jour pour les chemins de terre, 3716 18 6

Payé aux Imprimeurs, 6 16 6

Pour faciliter la navigation de la Rivière des Outawas, 1000 0 0

4723 15 0

Balance non appropriée, 776 5 0

£5500 0 0

Sur la Balance ci-dessus, Reste à rembourser aux Commissaires pour autant payé à Mr. Girouard, Nre. £3 0 0

A Mtre. Hyacinthe Lemaire dit St. Germain, pour deux voyages à Montréal, et quatre copies de Plan, 20 0 0

Au Sieur Filion, 3 0 0

Au Sieur Lentier, 3 0 0

29 0 0

Reste non approprié £747 5 0

Le tout humblement soumis.
Montréal, le 2 Avril, 1819.

JH. PAPINEAU,
P. WRIGHT, senr.

A.

CHATEAU ST. LOUIS,
QUEBEC, le 21 Avril 1818.

Messieurs,

J'ai mis devant Son Excellence le Gouverneur en Chef vos quatre Rapports du vingt-sept Janvier dernier, et j'ai maintenant à vous communiquer son plaisir sur iceux.

En considération de l'insuffisance des Fonds accordés pour le Comté de York pour faire le Chemin depuis la tête du Long-Sault jusqu'à la Rivière Lagatinon de la largeur marquée dans les Instructions, Son Excellence approuve la recommandation contenue dans votre quatrième Rapport, savoir; que vous ne fassiez pour le présent le Chemin en question que de quinze pieds.

Son Excellence approuve les Contrats qui accompagnent votre deuxième Rapport et la dépense des sommes qui y sont respectivement marquées depuis No. 1 jusqu'à No. 5, formant en tout £2025, une partie de laquelle somme Son Excellence a déjà fait avancer par une Lettre de Crédit.

Son Excellence m'ordonne de vous informer, en réponse à votre troisième Rapport, qu'elle ne conçoit pas que l'ouverture du Chemin y mentionné, entre les Paroisses de Saint Benoit et Saint Eustache soit strictement comprise dans l'intention de l'Acte des Communications intérieures; et qu'elle est en conséquence obligée de refuser sa Sanction à cette proposition.

Sur le cinquième Rapport il ne paroît pas à Son Excellence qu'il puisse être donné de décision immédiate, ni même qu'elle soit requise; mais elle m'ordonne d'ajouter qu'elle prendra le sujet en considération.

J'ai l'honneur d'être,
Messieurs,

Votre très Humble et Obéissant Serviteur,
(Signé) ANDREW W. COCHRAN,
Secrétaire.

Aux Commissaires des Communications intérieures du Comté de York.

P. S. Je renvoie avec la présente les Contrats ci-dessus approuvés à l'exception de celui avec Theodore Davis qui a été gardé, mais qui pourra être rendu si vous l'exigez.

(Signé) A. W. C.

Vraie Copie
JH. PAPINEAU,
P. WRIGHT, Senr.

B

Accord fait le premier jour de Juillet dans l'année de Notre Seigneur Mil huit cent dix-huit.

Entre E. N. L. Dumont, Joseph Papineau et Philemon Wright, Senr. Ecuyers, Commissaires pour les Communications intérieures pour le Comté de York, et Philemon Wright, Junr. du Township de Hull, dans ledit Comté de York, Province du Bas Canada.

Vu que ledit Philemon Wright, Junr. pour la considération de la somme ci-après mentionnée au présent, convient et promet et s'oblige envers lesdits Commissaires pour lui-même, ses Hoirs, Exécuteurs et Ayans cause, que, d'ici au premier jour de Janvier prochain, il fera ou fera faire un bon Chemin neuf, en la manière suivante, savoir: depuis le Chemin de front dudit Township de Hull, commençant à cinquante-deux chaînes à l'Ouest du Bâton de Pavillon aux Rapides de la Chaudière, et finissant à